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Hei
Viser til epost under samt  epost som ble sendt av leder av FAU, Fredrik Seliussen til deg 29.november 
2022 hvor vi fortalte at vi ikke klarte å overholde fristen satt på tilbakemelding 30.november.
Vi har så langt ikke analysert svarene fra undersøkelsen grundig, kun konkludert at barnetoget ved 
Sagstad skule skal gå i gatene på Frekhaug. 
 
Undersøkelse blant foresatte/foreldre til lever ved Sagstad skule ble gjennomført i november 2022. . I alt 
deltok 270 foreldre/foresatte i spørreundersøkelsen. 
Til info var det våren 2022 i underkant av 470 elever ved skolen.
 
I undersøkelsen spurte vi følgende spørsmål og fikk følgende svar. Vi spurte både om folkemøte og 
17.mai toget ( siden det har vært tema hvor 17.mai toget skal gå på Frekhaug i de seinere år): 
 
 



 
 
I FAU Sagstad har vi ikke analysert svarene ferdig fra undersøkelsen – bare konkludert at barnetoget skal 
gå i gatene på Frekhaug ( 72% ønsker 17.mai toget her). 
Folkemøte har ikke vært tema enda, men undersøkelsen viser at det er over 50% som ønsker folkemøte, 
herav 35 % i egen krins og 23% med de andre krinsene. 
 



Tilbakemelding på selve folkemøte arrangert ved kirken, er derfor at ikke barnetoget fra Sagstad skule 
ikke vil gå dit 17.mai 2023. 
Om det vil gå et annet tog/arrangert av noen andre fra Frekhaug er ikke undersøkt. 
 
I FAU Sagstad har vi som sagt ikke diskutert folkemøte enda. 
Derimot har vi i 17.mai komiteen (ansvarlig for arrangement på Meland aktiv)  diskutert det. 
I 17.mai komiteen  ved Sagstad skule, kom det i sist komitemøte frem at vi i utgangspunktet ikke ønsker 
å ta ansvar for å arrangere Folkemøte om eventuelt det kommer opp som tema. 
I tillegg ønsker vi i 17.mai komiteen å gjennomføre arrangementet ved Meland aktiv til tilsvarende tider 
som årene før, dvs kafé fra kl.12-16 og leiker fra kl.12.30-15.45.
 
Så det er status herfra. Som sagt er mye ikke konkludert enda, men vi har svar fra undersøkelsen. 
Håper kommunen setter opp nytt fellesmøte slik at vi kan høre resultatet fra de andre krinsene/lag og 
foreninger. 
 
Jorun Espetvedt, leder av 17. mai komitéen/FAU
 
Kopi til: 
Ole Martin Løver, leder av Arrangementskomitéen/FAU
Fredrik Seliussen, leder av FAU
 
 

Fra: Eirik Bouwer Utne <eirik.utne@alver.kommune.no> 
Sendt: onsdag 12. oktober 2022 19:21
Til: Post Vestbygd skule FAU <fau.vestbygd@alver.kommune.no>; fau.sagstad@gmail.com; Anette 
Tangen Fredriksen <anette.tangen.fredriksen@alver.kommune.no>; 'fredrikseliussen@hotmail.com' 
<fredrikseliussen@hotmail.com>; Silje Fanebust <silje.fanebust@alver.kommune.no>; mpilskog 
<mpilskog@gmail.com>; Ungdomslaget Von <booking.ungdomslagetvon@gmail.com>; Sagstad 
Skulekorps (sagstadskulekorps@gmail.com) <sagstadskulekorps@gmail.com>; Meland Musikklag 
<styret@meland-musikklag.no>; bs694@kyrkja.no; 'beaander82@gmail.com' 
<beaander82@gmail.com>; rut-d@hotmail.com; Alexander Helle 
<alexander.helle@alver.kommune.no>; UL Solglytt <ULsolglytt@outlook.com>; Jorun Espetvedt 
<je@tagarkitekter.no>
Kopi: Magne Lædre <magne.ledre@alver.kommune.no>; Irene Hystad Hugaas 
<irene.hystad.hugaas@alver.kommune.no>; Astrid Marie Burkeland Kallekleiv 
<astrid.marie.kallekleiv@alver.kommune.no>; Eileen Marie Feste <eileen.feste@alver.kommune.no>
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Hei,
 
Referat ligg ved her.  Tilbakemelding er sett til 30.11.22.
 
Snakkast på 😊
 
Med venleg helsing
 
Eirik Bouwer Utne | Tenesteleiar kultur
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Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00


